

التاريخ: 2020/12/10 المرجع: 2020/549

المحترمين

السادة/ الملاك والإسطبلات والمدربين والفرسان

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

## الموضوع: التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة 100 كم دولي تصنيف 1\* بتاريخ 2021/1/6

يهديكم اتحاد الإمارات للفروسية والسباق أطيب التحية متمنين لكم دوام التقدم والنجاح، ونود اعلامكم بأن التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة والنجاح، ونود اعلامكم بأن التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة 100 كم دولي بتاريخ 2021/1/6 سوف يبدأ الساعة 10 صباحا يوم السبت الموافق 2020/12/12 ولغاية الساعة 12:00 ظهر ييوم الاثنين الموافق للاتحاد. وذلك نظراً ان التسجيل سوف يكون من خلال نظام التسجيل الالكتروني للاتحاد. وذلك نظراً لظروف لإيقاف الحالي من قبل الاتحاد الدولي حيث إن الخدمات والسبب الاتفاق معهم الالكتروني غيبر متاح مع الاتحاد الدولي حيث إن الخدمات والسبب الاتفاق معهم سوف نقوم بإرسال قائمة الفرسان والخيول لهم قبل تاريخ 2020/12/15 حتى يقوموا بعملية التسجيل للسباق من قبلهم وهذا ينطبق فقط على هذا السباق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

د. غانم محمد الهاجري الأمين العام





Date: 10<sup>th</sup> December 2020

Ref: 550/2020

To: Owners/Stables/Trainers and Riders

Greetings,

<u>Subject: Registration for the CEI 1\* 100km endurance ride to be held in Bouthib International Endurance Village on 6<sup>th</sup> January 2021.</u>

The UAE Equestrian and Racing Federation extends its greetings and wishes all a successful endurance season.

We would like to inform our patrons that registration for the CEI 1\* 100km endurance ride, scheduled on 6 January 2021 at Bouthib International Endurance Village will start at 10 am on Saturday, 12/12/2020 and until 12:00 pm on Monday, 14/12/2020.

The registration will be made through the UAE Federation's online entry system. Kindly be aware due to the current suspension of the UAE Federation, the online services and access with FEI is currently unavailable until 1<sup>st</sup> January 2021, hence as agreed with FEI, we will send a list of riders and horses before 15<sup>th</sup> December 2020 to be registered for the ride. **This** is applicable only in this ride.

Thanking you,

Dr. Ghanem Mohammed Al-Hajri Secretary-General